
J E G Y Z Ő K Ö N Y V  

 

 

Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. március 31-ei rendes nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Herczeg Zsolt polgármester, Szűcs Dániel alpolgármester, Batta Attila Viktor 

képviselő, Harmat Mihályné képviselő, Kovács Attila képviselő, Kovács Mihály képviselő, Kovács 

Péter József képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva képviselő, Patkós Lajos képviselő, Rózsa 

Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga Ildikó képviselő.   

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Boross Boglárka gazdálkodási és adóügyi 

osztályvezető, Szabó Péter városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető-helyettes, dr. 

Sebestyén Katalin városfejlesztési csoportvezető, Bíró László osztályvezető, Ács Erika 

könyvtárvezető, Pete Lajos külsős bizottsági tag, Dóczi Józsefné jegyzőkönyvvezető, Csekő István 

informatikus.  

 

Herczeg Zsolt: Rendes nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, a 

napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 12 fő képviselő közül 

jelen van 12 fő, az ülés határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Batta Attila Viktor és Kovács 

Attila képviselőket kérem fel. 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2022. március 25-én kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontokat tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy a tegnap megtárgyalt 7. és 8. 

napirendi pontot vegyük le a napirendről, valamint új napirendként vegyük fel az „1. ütem 29 utca 

útalap stabilizációja” tárgyú, keretmegállapodás szerinti közbeszerzési eljárásban benyújtott 

ajánlatok bírálatáról szóló előterjesztést. 

 

Rózsa Endre Bertalan: Ügyrendi módosító javaslatot teszek. Javasolom, hogy a Mezőtúri Közös 

Önkormányzati Hivatal működéséről szóló beszámoló elfogadásáról szóló előterjesztést vegyük le a 

napirendről, mivel a társönkormányzatok – Mezőhék, Mesterszállás, Kétpó – ezeket nem tárgyalta, 

és nincsenek jelen sem a kirendeltség-vezetők, sem a polgármesterek.  

 

dr. Enyedi Mihály: A társulási megállapodás alapján a Mezőtúr Város Önkormányzata tárgyalja a 

közös önkormányzati hivatal beszámolóját az alapján a megállapodás alapján, ami alapján fel lett 

állítva a közös önkormányzati hivatal 2012-13-ban.  

 

Rózsa Endre Bertalan: 2010 óta ez a hatalom nem veszi figyelembe, hogy bizonyos közösségeknek, 

amit választottak mi a véleménye - Kétpó, Mesterszállás, Mezőhék. Miért nem hívjuk meg ezeknek 

az önkormányzatoknak a vezetőit. Miért nem tudnak ők ezekről az információkról? A jog nem 

ismerete nem mentesít semmitől. A partneri viszony megkövetelné azt, hogy tájékoztassuk őket. 

Kérjük meg, hogy jöjjenek el és ilyen formában legyenek jelen. Tegnap milyen összevont bizottsági 

ülés volt? Egyetlen egy bizottság sem volt szavazatképes. Az előterjesztésben elírásra került a 

beszámoló éve, 2021 helyett 2022 szerepel. Évek óta pontatlan dolgok mennek és rendkívüli 

hiányosnak tartjuk ezt az előterjesztést. Nagyon sok minden van benne, ami átdolgozásra szorul.  

 

Herczeg Zsolt: Látom, hogy itt az országgyűlési választás hevében fel vannak korbácsolódva az 

indulatok. Bizonyos szempontból meg is értem, vagyis mégsem értem meg, mert itt most Mezőtúr 

Város Képviselő-testületének ülése van. Minden évben megtárgyaljuk ezt a napirendi pontot. 

Emlékszik rá képviselő úr, hogy hányszor voltak itt vidéki kollégák?  
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Rózsa Endre Bertalan: 2010 óta folyamatosan mondom, hogy olyan témákat tárgyaljunk meg, amely 

témában az érintettek jelen vannak.  

 

Herczeg Zsolt: Olyan összevont bizottsági ülés volt, amelyre 5 nappal korábban kiküldtük a 

meghívót. Sem Jegyző úr, sem én semmilyen jelzést nem kaptunk, hogy ez az időpont a többségnek 

alkalmatlan. Amennyiben kaptunk volna, nyilván kitaláltunk volna valami más időpontot. Kiment 

szabályosan a meghívó, nem első alkalommal ment ki együttes bizottsági ülésre meghívó, 

rendszeresen tartunk ilyen üléseket. Erről sem Jegyző úr sem én nem tehettek, hogy a többségnek 

nem volt alkalmas az időpont, vagy beteg volt. A bizottságok nem fogalmaztak meg véleményt, attól 

ezeket a napirendi pontokat a mai napon meg tudjuk tárgyalni és meghozni a szükséges döntéseket.  

 

dr. Enyedi Mihály: A szabályok szerint ezt az előterjesztést mind a négy településnek meg kell 

tárgyalni június 30-ig. Még március van. Ez a mezőtúri önkormányzat munkatervében, amit 

valamennyi jelenlévő elfogadott, benne van március 31-ei megtárgyalásra. Ezt a beszámolót ennek a 

testületnek kell elfogadni. Meg lehet hívni bármelyik polgármestert még, de ők saját településükön 

majd megtárgyalják az anyagot. Visszautasítsam Képviselő úr ezt a politikai kommunikációs 

kísérletet, hogy rengeteg hiányosság van benne, hiszen ez több 10 oldal. Ki jelzett nekem előre, hogy 

mit szeretne benne látni? Senki. Mindig ugyanezzel a tartalommal van elfogadva? Igen. Ebben az 

évben milyen probléma történt, vagy milyen hiányosság van benne, amit nem talál képviselő úr 

benne? Az együttes bizottsági ülésre meghívtam a bizottságokat, itt voltak a tagjai? Az SzMSz szerint 

hívtam meg a tagokat. Nem tudom elfogadni ezt a hozzáállást. A bizottsági tagnak kötelessége 

megjelenni, nekem pedig kötelességem szabályszerűen összehívni a testületet. Megtörtént. Több 

embernek jeleztem, hogy nagy a valószínűsége, hogy a választásra tekintettel ebben a hónapban 

összevont bizottsági ülés lesz. Hirtelen mindenki elfelejtette.  Mi hiányzik az előterjesztésből? Egy 

dolgot szeretnék hallani képviselő úrtól.  

 

Herczeg Zsolt: A munkaterv szerint Jegyző úr beterjesztette, most érkezett egy ügyrendi vélemény. 

Levehetjük a napirendről, csak ennek az egésznek a tálalása Képviselő úr nem volt korrekt.  

 

Kovács Mihály: Polgármester úr és Jegyző úr kérdezte, hogy milyen hiányosságok vannak. Tegnap 

kaptunk egy kiegészítést ehhez az anyaghoz, egy dőlt betűs szöveggel, ami az egyik 

képviselőtársunkról szól, aki tanácsnoki megbízással dolgozik az önkormányzati hivatal egyik 

osztályán. Tehát szeretnénk kérni, hogy ilyen ne legyen, hogy egy nappal az ülés előtt kapunk 

anyagot.  

 

dr. Enyedi Mihály: Ezt elfogadom Képviselő úr, való igaz, hogy a munkatársnőim nem hibáztak,  

ugyanis nem azt az anyagot küldettem ki, ami elő volt készítve. Pótoltuk. A tartalmat Kötél Jánossal 

átbeszéltük többször, hogy mit lehet és mit nem lehet tenni. Képviselő úr túlterjeszkedik a hatáskörén, 

és ezt úgy gondoltam, leírom. Engedélyez útfeltöltéseket, beleavatkozik birtokvédelmi ügyekbe. 

 

Herczeg Zsolt: Kérem, hogy ebbe ne menjünk bele, ez nem ügyrendi tartalmú.  

 

Kötél János: Mélységesen fel vagyok háborodva, hogy ezt miért nem zárt ülésen tárgyaljuk. Ez 

kimeríti a rágalmazást is. Igen többször beszéltünk Jegyző úrral és osztályvezető úrral is, melyet be 

is tartottam. Tavaly október végén voltam Jegyző úrnál a polgárőr ruhával kapcsolatban. Mindent 

betartottam a megbeszéltek szerint. Igaza van Jegyző úrnak abban, amit mondott, de javasolom, hogy 

választás után üljünk le és higgadtan beszéljük meg.  

 

Kovács Attila: Ügyrendiként javasolom, hogy ezt az előterjesztést vegyük le a napirendről és kezdjük 

el az ülést. Az indok pedig az, amit itt elmondtak itt előttem többen is. Jegyző úr is beismerte, hogy 

rosszul lett és soká kiküldve az anyag. Megbeszéltük már, hogy az anyag érkezzen meg időben.  
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Herczeg Zsolt: Ez a hozzászólás ügyrendi volt. Javasolom, hogy a Mezőtúri Közös Önkormányzati 

Hivatal működéséről szóló beszámoló elfogadásáról szóló előterjesztést vegyük le a napirendről, 

mivel későn érkezett az anyag és a bizottságok nem tudták megtárgyalni. A módosító indítványt 

szavazásra bocsájtom.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – a módosítást elfogadta.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

47/2022.(III.31.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. március 31-ei rendes nyilvános ülése napirendjének 

jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2022. március 31-ei rendes nyilvános 

ülése napirendjét. 

 

1. Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 

20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

2. A Mezőtúri Móricz Zsigmond Városi Könyvtár éves szakmai beszámolójáról, valamint éves 

szakmai munkatervéről  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

3. A Karcagi Szakképzési Centrum Teleki Blanka Gimnázium, Technikum és Kollégium 

átszervezésének véleményezésére 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

4. Az Ildi-Dental Betéti Társasággal kötött feladat-ellátási szerződés módosítása 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervének elfogadására 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

6. A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

7. Tájékoztató a 2022. február 15. – 2022. március 14. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről 

és eseményeiről  

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

8. „1. ütem 29 utca útalap stabilizációja” tárgyú, keretmegállapodás szerinti közbeszerzési 

eljárásban benyújtott ajánlatok bírálatáról 

Előadó: Herczeg Zsolt polgármester  

 

9. Bejelentések 
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A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

1.napirend 

 

Az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 

20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Herczeg Zsolt: A bizottságok határozatlanképtelenség miatt nem tárgyaltak egyetlen előterjesztést 

sem. Ilyen előzmény után bocsátom vitára a renelet-tervezetet. 

 

Kovács Mihály: Támogatható az előterjesztés és azt a célt szolgálja, hogy az első lakáshoz jutók 

minél reálisabban kapjanak támogatást. A februári egészségügyi és szociális bizottsági ülésen 

elhangzott egy olyan javaslat, hogy nézzük meg azokat a bérleti viszonyokat, amelyek évek óta nem 

változtak, és hogy mennyire szolgálja az önkormányzat érdekeit az, hogy a nem szociális és szociális 

lakásoknál egy bekonzerválódott 4-5 évvel ezelőtti bérleti viszonyok vannak. Most a piacon 

elszabadultak az albérleti árak. Azt nem tartanám indokoltnak, hogy mi piaci áron adjunk ki 

lakásokat. Az önkormányzat költségeit valamennyire fedeznie kellene a lakásbérleteknek. Ebben úgy 

gondolom, hogy lépni kell és nem csak a lakásoknál, hanem ugyanez vonatkozik a bérleményekre, 

irodákra, üzletekre is. Ezeket is át kell tekinteni a képviselő-testületnek és a bizottságnak, hogy az 

önkormányzat sokkal előnytelenebb helyzetbe ne kerüljön, mint amilyenben most van.  

 

Szűcs Dániel: A korábbi képviselő-testületi üléseken, főleg a költségvetéskor beszélgettünk arról, 

hogy az első lakáshoz jutóknak a támogatása emelkedjen. Köszönöm a képviselő-testületnek, hogy a 

költségvetés tárgyalásakor a módosító indítványomat támogatta. Bízom benne, hogy minél több első 

lakást vásárló fiatal hozzá tud ehhez jutni.  

Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Herczeg Zsolt: A rendelet-tervezetet szavazásra bocsátom, kérem kézfelemeléssel szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal egyhangúlag megalkotta az önkormányzati tulajdonú 

lakások bérletéről, valamint elidegenítésükről szóló 20/2011.(XI.15.) önkormányzati rendelet 

módosításáról szóló 4/2022.(IV.01.) számú önkormányzati rendeletét. 

 

 

2.napirendi pont 

 

A Mezőtúri Móricz Zsigmond Városi Könyvtár éves szakmai beszámolójáról, valamint éves 

szakmai munkatervéről  

 

Herczeg Zsolt: A napirend tárgyalásánál tisztelettel köszöntöm Ács Erika intézményvezetőt.   
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Patkós Éva: Sajnálom, hogy a művelődési, oktatási és sport bizottsági ülésen nem tudtunk erről a két 

remek beszámolóról szót ejteni. Mind a 2021 évi beszámoló, mind a 2022 évi munkaterv azt az 

elhivatottságot fejezi ki, amelyek szükségesek ahhoz, hogy a könyvtárban dolgozók a lehető 

legkedvezőbb munkakörülmények között lehessenek és a legtöbb szolgáltatást adják a város lakói 

számára. A 2021 évi beszámolóban látni lehet, hogy a covid járvány meghatározó volt a könyvtár 

életében. Ennek ellenére úgy végezték a szolgáltatásokat, hogy a gyermekek és a felnőttek is jól 

jártak. A szülők figyelmét szeretném felhívni arra, hogy most már nyitva a könyvtár és látogassanak 

el a gyermekeikkel ide, hiszen ezek a látogatások színesítik a napjaikat a gyermekeknek és a 

felnőtteknek egyaránt. A gyermekkönyvtár dolgozói új környezetet varázsoltak az olvasóterembe is 

és ez még hívogatóbb, csalogatóbb a gyermekek számára. Az óvodák intézményvezetőjeként is 

minden lehetőséget megragadunk, hogy a gyermekek minél többet látogathassák a könyvtárat. 

Fontos, hogy a gyermekeknek jó barátjuk legyen a könyv. Kívánom, hogy a könyvtár dolgozói jó 

egészségben várják a könyvtárba látogatókat és sikeres munkát kívánok mindannyiuknak.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Köszönöm intézményvezető asszony beszámolóját, nagyon összefogott és 

tárgyszerű. A pandémia idején a könyvtárablakkal tett lépéseik kicsit nyitották a dolgokat. Az ajtón 

nem lehetett belépni a könyvtárba, de az ablakon keresztül tudtak elvinni olyan könyvtári 

dokumentumokat a látogatók, amelyeket nélkülözhetetlennek tartottak. A most érkező két fő 

közfoglalkoztatott milyen területen tud segítséget nyújtani a szakképzett dolgozóknak? Az 5. pontban 

intézményvezető asszony a helyismereti dokumentumok digitalizálása a jövő évben fog 

megvalósulni. Ez nagyon fontos, mert ezeknek a megőrzése a ma feladata.    

 

Ács Erika: A kollégáim nevében is köszönöm a gyönyörű szavakat. Mindent megteszünk, hogy 

kiszolgáljuk a gyermekeket, felnőtteket egyaránt. Két fő közfoglalkoztatottat tudunk alkalmazni. 

Nagyon színes a munkájuk, hiszen a könyvporolástól a foglalkozások előkészítéséig, a folyóiratoknak 

a sorba szedésében is részt vesznek. A digitalizálás egy TOP-os pályázatban valósulhat meg. A jövő 

héten kezdődik el a folyóiratok digitalizálása. Most még tanulási folyamatban vagyunk, de június 30-

ig el kell számolnunk a pályázattal és vannak kötelezettségeink, amit el kell készíteni.  

Jelenleg öt pályázatunk van, mely tartalmaz eszközpályázatot, gyermekkönyvtár foglalkozást, iroda 

bútorzatot, hagyományt és kultúrát, digitalizálást. A könyvtár bútorzat cseréje 30 év után megújul. 

Mindenkit szeretettel várunk a könyvtárban új könyvekkel.  

 

Kovács Attila: A könyvtár munkájával maximálisan meg vagyunk elégedve. Mennyi fő veszi igénybe 

a könyvtári szolgáltatást és mennyien járnak a könyvtárba? Kérném, hogy a könyvtári elégedettségi 

felmérést ismételjék meg a könyvtárban.  

 

Ács Erika: Az elmúlt két évben igen sok látogatót és olvasót veszítettünk. Ennek és a következő évnek 

a feladata, hogy próbáljuk visszaszerezni vagy újabbakat. Áprilisban a minőségbiztosítással 

kapcsolatban újabb méréseket végzünk. 936 regisztrált olvasónk van. Van, aki mindennap jön, van 

aki évente kétszer, konkrétumot nem tudok mondani. A könyvtári látogatók száma 8984 fő volt tavaly 

a 168 nyitvatartási napban.  

 

Herczeg Zsolt: Patkós Lajos kiment a teremből, a képviselő-testület létszáma 11 főre csökkent. 

A határozati javaslatot szavazásra bocsátom, kérem kézfelemeléssel szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 11 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

48/2022.(III.31.) képviselő-testületi határozata 
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a Mezőtúri Móricz Zsigmond Városi Könyvtár éves szakmai beszámolójáról, valamint éves 

szakmai munkatervéről  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatiról szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 81. § (3) bekezdése f) pontjára –valamint a muzeális intézményekről, a nyilvános 

könyvtári ellátásról és a közművelődésről szóló 1997. évi CXL. törvény 65. § (2a) bekezdése alapján 

–az alábbi határozatot hozza:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Móricz Zsigmond Városi Könyvtár 

működéséről szóló éves szakmai beszámolóját a jelen határozat 1. számú melléklete szerint, valamint 

az éves szakmai munkatervét a jelen határozat 2. számú melléklete szerint elfogadja. 

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal  

 

A határozat végrehajtásában közreműködik:   

Önkormányzati és Jogi Osztály 

 

A Képviselő-testülete határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző Helyben 

5. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

7. Mezőtúri Móricz Zsigmond Városi Könyvtár Igazgatója, Helyben 

8. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

3.napirendi pont 

 

A Karcagi Szakképzési Centrum Teleki Blanka Gimnázium, Technikum és Kollégium 

átszervezésének véleményezésére 

 

Herczeg Zsolt: A felnőttképzés kapcsán kérte a fenntartója a képviselő-testület állásfoglalását.  

 

Patkós Éva: Ismerteti az előterjesztést.  

 

Herczeg Zsolt: Patkós Lajos visszajött a terembe, a képviselő-testület létszáma 12 főre emelkedett. 

Van-e kérdés, hozzászólás? (Nincs.) Szavazásra teszem fel a határozati javaslatot, kérem 

kézfelemeléssel szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

49/2022.(III.31.) képviselő-testületi határozata  

 

A Karcagi Szakképzési Centrum Teleki Blanka Gimnázium, Technikum és Kollégium 

átszervezésének véleményezéséről 
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Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény 83. 

§ (3)-(4) bekezdéseiben foglaltakra – az alábbi határozatot hozza: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja, hogy a Karcagi Szakképzési 

Centrum Teleki Blanka Gimnázium, Technikum és Kollégium alapfeladatai a szakképző iskolai 

nevelés-oktatás alapfeladattal kerüljön kibővítésre.  

 

Felelős:     Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2022. április 5. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

  

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Önkormányzati és Jogi Osztály, Helyben 

8. A Karcagi Szakképzési Centrum Teleki Blanka Gimnázium, Technikum és Kollégium  5400 

Mezőtúr, Dózsa György út 17. 

 

 

4.napirendi pont 

 

Az Ildi-Dental Betéti Társasággal kötött feladat-ellátási szerződés módosítása 

 

Herczeg Zsolt: dr. Siposné Varga Ildikó képviselő asszonynak adom meg a szót. 

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Ismerteti az előterjesztést.  

Szeretném megköszönni doktornő munkáját, hiszen nagyon sok pozitív visszajelzést és elismerő 

szavakat kaptam a munkája kapcsán. További jó munkát és sok sikert kívánunk innen is a 

doktornőnek.  

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem kézfelemeléssel szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

50/2022.(III.31.) képviselő-testületi határozata 

 

Az Ildi-Dental Betéti Társasággal kötött feladat-ellátási szerződés módosítása 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény (a továbbiakban: Mötv) 13. § (1) bekezdés 4. pontjára, továbbá az önálló orvosi 

tevékenységről szóló 2000. évi II. törvény, az egészségügyről szóló 1997. évi CLIV. törvény, az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény, a háziorvosi, házi gyermekorvosi 
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tevékenységről szóló 4/2000.(II.25.) EüM rendelet, valamint a praxisközösségről szóló 53/2021. 

(II.9.) Korm. rendelet rendelkezéseire - az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Mezőtúr I. számú fogorvosi körzet 

vonatkozásában az Ildi-Dental Betéti Társasággal (5435 Martfű, Rákóczi út 20. 

cégjegyzékszám: 16-06-011228, adószám: 29025947-1-16, képviselő: Dr. Rácz Ildikó 

ügyvezető) 2021. február 25. napján kötött feladat-ellátási szerződést a jelen határozat 1. 

mellékletében foglaltak szerint módosítja.  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Herczeg Zsolt 

polgármestert a szerződésmódosítás aláírására. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: azonnal 

                                           

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai, Helyben 

6. Ügyrendi Bizottság tagjai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

8. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

9. Ildi-Dental Betéti Társaság (5435 Martfű, Rákóczi út 20.)  

10. Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő (5000 Szolnok, Mikszáth u. 3-5.) 

11. Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal Mezőtúri Járási Hivatal Népegészségügyi 

Osztály (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1.) 

 

 

5.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervének elfogadására 

 

Herczeg Zsolt: Az előterjesztést a közbeszerzési bizottság az ülés előtt megtárgyalta és 4 igen 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére. 

Ismerteti az előterjesztést. 

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem kézfelemeléssel szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

51/2022.(III.31.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervének elfogadásáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvényre 42. 

§ (1)–(3) bekezdésében és a 43. § (2) bekezdés a) pontjában foglaltakra –az alábbi határozatot hozza: 
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1. Mezőtúr Város Önkormányzata a 2022. évi közbeszerzési tervét a határozat melléklete szerint 

elfogadja. 

 

2. A közbeszerzési tervet, valamint annak módosítását az elfogadást követően haladéktalanul az 

önkormányzatnak az EKR-ben közzé kell tenni. 

 

Felelős:  Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2022. március 31. 

 

3. A közbeszerzési tervet, valamint annak módosítását Mezőtúr Város Önkormányzatának 

honlapján (www.mezotur.hu) közzé kell tenni. 

 

Felelős:  Herczeg Zsolt polgármester 

Határidő: 2022. március 31. 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Városfejlesztési Kft.   

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Városi Közbeszerzési Bizottság, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes osztályai, Helyben 

8. Mezőtúri Városfejlesztési Kft., Helyben 

9. Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály, Helyben 

 

 

6.napirendi pont 

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Herczeg Zsolt: Van-e kérdés, hozzászólás, vélemény? 

 

Kovács Mihály: Mi indokolta, hogy ilyen sok bérleti szerződés került az önkormányzat elé? Ezek egy 

évre kötődnek és ezek lejártak? A TEKE részéről fogalmaznék meg egy javaslatot, hogy az 

adminisztráció csökkentése érdekében a kis élelmiszerboltosokat mentesítsük a bérleti díj fizetése 

alól ugyanis a versenyhelyzetből adódóan hátrányban vannak a nagy üzletekkel szemben. Van-e erre 

lehetőség, azt szeretném tudni, hiszen ez nem akkora bevétel, ami érzékenyen érintené az 

önkormányzatot. Ez segítség lenne a város lakosságának az ellátása érdekében. Mindenütt egy 

négyzetméteres bérleti díj van kiszabva, úgy gondolom, nyugodtan eltekinthetnénk, ha van rá 

lehetőség.  

 

dr. Enyedi Mihály: Ezek nem bérleti szerződések, hanem közterületi hozzájárulások. Korábban 

elfogadta a képviselő-testület, hogy ne legyen határozatlan idejű közterület-használati engedély 
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kiadva, most ezt hajtják végre Bíró László osztályvezető úrék az osztályon. Azért van most itt olyan 

sok határozat, mert a korábbi határozatokat visszavontuk és most új határozatok kerülnek kiadásra 

egy év határozott időre. Díj vonatkozásában mindenre van lehetőség. Ha van javaslat, jutassák el 

hozzám, elkészítem a rendeletmódosítást és behozom a következő ülésre.   

 

Kovács Attila: A TEKE javaslata a kerékpártárolókra vonatkozna. Mezőtúr városában rengeteg 

kerékpárút épül, megújul, illetve kaptunk is már olyan kitüntető címet, hogy Mezőtúr kerékpáros 

város. Arra kell ösztönözni a lakosság nagy részét is, hogy kerékpárral járjon akár az üzletekbe is.  

 

dr. Enyedi Mihály: A rendeletmódosítást elő fogom készíteni a kérésnek megfelelően. Ez azonban 

azzal is jár, hogy az egész adminisztrációt újra végre kell hajtani a közterület-felügyeleti osztálynak.   

 

Kovács Attila: Javasolom, hogy ezt most hagyjuk így és a jövő évtől vezessük be. 

 

Herczeg Zsolt: Szavazásra bocsájtom a határozati javaslatot, kérem kézfelemeléssel szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

52/2022.(III.31.) képviselő-testületi határozata  

 

A lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és az átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján – figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 20/2019.(XI.07.) önkormányzati rendelet 9. §-a 

előírásaira – az alábbi határozatot hozza:  

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatokkal kapcsolatos döntéseket a határozat 1. számú melléklete szerint fogadja el. 

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester átruházott hatáskörben 

hozott döntéseit a határozat 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

6. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testületének bizottságai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal osztályai, Helyben 

 

 

7.napirendi pont 

 

Tájékoztató a 2022. február 15. – 2022. március 14. közötti időszak fontosabb intézkedéseiről 

és eseményeiről  
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Harmat Mihályné: Alpolgármester úr Rácz Péter Béla hivatalvezető úrral egyeztetett a II. 

gyermekorvosi rendelővel kapcsolatos dolgokban. Erről mit lehet tudni? 

 

Szűcs Dániel: Rácz Péter Béla járási hivatalvezető úrral újabb egyeztetést folytattunk a II. számú 

gyermekorvosi körzet témájában. Az előzményeket tekintve annyit fontos elmondani, hogy a 

képviselő-testület rendes felmondással felmondta a doktornő szerződését, melynek a felmondási ideje 

6 hónap, tehát június végén fog lejárni. Sajnos az utóbbi időben azt tapasztaltuk, hogy doktornő 

továbbra sem tartja be a jogszabályban leírt több pontot. Valamennyi javulás tapasztalható a doktornő 

működésében, orvoslásában nem vagyok kompetens sem véleményezni, sem nyilatkozni. Mezőtúr 

város lakossága, szülők és nagyszülők azt várják el, hogy egy gyermekorvos rendesen lássa el a 

feladatait. A képviselő-testület véleménye egyöntetűen az volt, hogy sajnos ebben a gyermekorvosi 

körzetben a doktornő ezt nem így látja el, ezért is mondtuk fel a szerződést. Azzal kapcsolatban 

egyeztettünk hivatalvezető úrral, hogy ők az utóbbi időben a szerződés felmondását követően mit 

tapasztalnak, a doktornő betartja-e a rendelési időt, a szülőktől milyen reakciókat kapnak azóta, hogy 

ez a szerződés meg lett szüntetve, valamint a hátralévő 6 hónapban milyen szankciókat tudnak esetleg 

életbe léptetni akkor, amennyiben a doktornő továbbra sem tartja be a szerződésben foglalt pontokat. 

A megbeszélésen részt vett dr. Nagy Éva is. A megbeszélés végén azt kértem a jelenlévő felektől, 

hogy a doktornő felé menjen jelzés, amennyiben azt tapasztalják, hogy a szerződésben foglaltakat 

nem teljesíti és hívjuk fel a figyelmét arra, hogy 2022. július 31-ig köteles a feladatot ellátni annak 

ellenére, hogy a felmondás elment. Szó volt még a jövőbeni gyermekorvoslási feladatokról is.  

 

Patkós Éva: Március 4-én Polgármester úr Soós Péterrel tárgyalt az East-Fest fesztivállal 

kapcsolatosan. Ha részteles beszámolót kaphatnánk erről.  

Szűcs Dániel alpolgármester úr április 8-án a TOP-os kerékpárút építéssel kapcsolatosan tárgyalt. 

Erről szeretnék kérni egy összefoglalót. Március 9-én Litkei Bálinttal tárgyalt, erről mit lehet tudni.  

 

Herczeg Zsolt: Soós Péterrel az East Fest fesztiválról egyeztettünk, szervezik az idei évi rendezvényt. 

Bíznak benne, hogy sikeres lesz. Ezek után kell majd a részletesebb egyeztetéseket lefolytatni. 

Korábban már egy elképzelés csomagot adott le nekünk, ami az idegenforgalmi adóhoz kapcsolódott. 

Tájékoztatott arról is, hogy Pappné Juhász Emília ügyvezető asszonnyal is felvette a kapcsolatot a 

helyszín és a fürdő kapcsán. Tehát a rendezvény megszervezését tervezik.  

 

Szűcs Dániel: A kerékpárút építéssel kapcsolatban a főbb pontokat elmondanám. A megbeszélés 

tárgya az volt, hogy a közúti hídon történő építkezés a megadott ütem szerint haladjon. Igyekeztünk 

a kivitelezőt hétről hétre megszólítani annak érdekében, hogy mielőbb végezze el a térkövezést és az 

egyéb munkákat a közúti híd fel- és levezető szakaszán. Ez megtörtént, nem rég vissza lett adva a 

forgalomnak. Ideiglenes korlát lett kiépítve, így biztonságosan lehet közlekedni a közúti hídnak a 

gyalogos és kerékpáros szakaszán. A korlát még ideiglenes, a végleges formáját a projekt végéig kell 

elnyernie. A kerékpárút két fontos része a Sugár úton és a Kossuth Lajos úton lévő szakasza. A Sugár 

úton a Telekom bevitte a szükséges vonalakat, ezt követően a járdaépítés következett. Addig, amíg a 

Telekom nem végezte el a munkáját, addig a Sugár úton nem tudták elkezdeni a kerékpárút 

kivitelezését. Azt kértük, hogy a Telekom gyorsítsa fel a munkálatokat a Sugár úton, hogy tudjon 

indulni a Szolnok Aszfalt Kft. által a munkavégzés a kerékpárút építést illetően.  

A Kossuth Lajos utat érintően pedig az ivóvízkiváltásnak az ütemtervét egyeztettük, hogy mikor lesz 

vége az első szakasznak és mikor tudunk tovább haladni a Kossuth Lajos úton annak érdekében, hogy 

itt is folytatódhasson a kerékpárút építés.  

Litkei Bálint közútkezelő osztályvezetővel arról egyeztettünk, hogy a 46-os főút belterületi szakaszát 

érintő felújítások hogyan érintik Mezőtúr város lakosságát. A balesetveszélyes gyalogátkelőkről 

kértem osztályvezető urat, hogy egyeztessünk, ugyanis ez nem új keletű probléma a városban. Az 

elmúlt időszakban azt tapasztaltuk, hogy újabb balesetek következtek be. Az elmúlt héten több 

helyszínt is meg tudunk jelölni, ahol ilyenek bekövetkeztek. Azt kértem, hogy azt a szakmai anyagot 
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beszéljük át, amelyben ők is megjelölték, hogy véleményük szerint mely gyalogos átkelőhelyekre, 

illetve kerékpáros átvezető szakaszokhoz lenne szükséges a balesetveszélyes helyszínek 

megközelítésére felhívó táblákat a felhelyezni. Javaslatot tettem arra, hogy ha a későbbiekben látunk 

olyan pályázatot, ahol ilyen táblák beszerzésére van lehetőségünk, akkor ezekre pályázunk.  

 

Kovács Mihály: A Berettyó-Körös Többcélú társulás ülésén szó volt arról, hogy a háziorvosi szolgálat 

díjemelésre nyújtott be igény, ami Mezőtúr városát is érzékenyen érinti. A döntés az volt, hogy a 

jelenlegi szolgáltató helyett más szolgáltatóktól is árajánlatot kér be a társulás. Mekkora volt ez a 

díjemelés, hogy érinti a költségvetésünket? Milyen ajánlatok jöttek be, mire számíthat a város 

lakossága a szolgáltatás tekintetében? 

 

Herczeg Zsolt: Kötelező a háziorvosi ügyeletet biztosítani. A mostani szerződő partnerünktől 

beérkezett árajánlat valóban magasabb, mint a korábbi időszakban, de ezt mi beterveztük a 

költségvetésünkbe és a város lakosságát ez semmilyen módon nem érinti, a szolgáltatás a 

továbbiakban is biztosítva lesz. Túrkeve Város Önkormányzata fejezte ki azon véleményét, hogy nem 

szeretnék, vagy nem tudják biztosítani ezt a megnövekedett forrást. Ebből fakadóan még nem 

született döntés, az árajánlatkérések megtörténtek, ezt követően fog majd a társulás erről tárgyalni. A 

többi település támogatja ezt a dolgot, egyedül Túrkeve nem, ezért kértünk még be két másik cégtől 

árajánlatot.  

 

dr. Enyedi Mihály: Itt van egy megkötött szerződés az orvosi ügyeletre. A másik fél egy nagyon 

komoly díjemelési igénnyel állt elő, csak ennek nincs meg a jogalapja. Túrkeve 10 % áremelést 

hajlandó elfogadni igényként, de jelenleg indikatív árajánlatokat kérünk be, hogy lássuk, mennyire 

reális az az igény, amit velünk szemben támaszt ez a cég. Megkötött, aláírt szerződésünk van fix árral, 

és ebből kell kiindulni.  

 

Herczeg Zsolt: Itt már új közbeszerzési eljárás szükségessége is felmerült többek között, hiszen 

közbeszerzési eljárás lefolytatásával választottuk ki a szerződött partnerünket. Azt is tudni kell, hogy 

Túrkeve már évek óta hosszú időn keresztül ragaszkodik ahhoz, hogy ott is legyen egy orvos. Mezőtúr 

a járás székhelye, elég lenne itt, de mivel Túrkeve ragaszkodik és az anyagi vonzatát is biztosította 

az önkormányzat, azért Túrkevének legalább ugyanannyit kell fizetnie, amellett, hogy a lakosság 

szám kb. a fele, mint itt Mezőtúron és ez a büdzsét polgármester úr elmondása szerint érzékenyen 

érinti. A szolgáltatás biztosított, az Orvosi Ügyelet Kft. ellátja a feladatát.  

 

Batta Attila Viktor: A Hortobágy-Berettyó rekultivációs tervével kapcsolatban volt megbeszélés. 

Szűcs Dániel alpolgármester úrtól kérdezem, mit lehet tudni, hogy áll az ügy, hiszen ez közös 

igényünk.  

 

Szűcs Dániel: Vasas István ügyvezető úrral egyeztettünk a Hortobágy-Berettyó főcsatorna tervével 

kapcsolatban. Kértek be egy újabb, utolsó véleményezést az előzetes tervekkel kapcsolatban. Ezt 

polgármester úrral egyeztettük, és Vasas István úrral összefoglaltuk a Körös-vidéki Vízügyi 

Igazgatóságnak az apróbb módosításokat, amit mi még javasoltunk megtenni. Hamarosan 

polgármester úr jó hírekkel fog szolgálni ezzel a témával kapcsolatban.  

 

 

8.napirendi pont 

 

„1. ütem 29 utca útalap stabilizációja” tárgyú, keretmegállapodás szerinti közbeszerzési 

eljárásban benyújtott ajánlatok bírálatáról 
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Herczeg Zsolt: Az előterjesztést a városi közbeszerzési bizottság az ülésünket megelőzően tárgyalta 

és 4 igen egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a képviselő-testület részére.  

Ismerteti az előterjesztést. 

A 29 utca és a korábbi 6 utca kivitelezési munkái április közepén kezdődhetnek.  

Kérdés, vélemény van-e? Ha nincs, akkor névszerinti szavazásra teszem fel a határozati javaslatot: 

 

Harmat Mihályné   Igen 

Patkós Éva    Igen 

Batta Attila Viktor    Igen 

Patkós Lajos    Igen 

Kötél János    Igen 

Kovács Attila    Igen 

Rózsa Endre Bertalan   Igen 

Kovács Mihály   Igen 

dr. Siposné Varga Ildikó  Igen 

Kovács Péter József   Igen 

Szűcs Dániel    Igen 

Herczeg Zsolt     Igen 

 

A képviselő-testület 12 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

53/2022 (III.31.) képviselő-testületi határozata 

 

„1. ütem 29 utca útalap stabilizációja” tárgyú, keretmegállapodás szerinti közbeszerzési 

eljárásban benyújtott ajánlatok bírálatáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján, - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 105. 

§ (2) bekezdésének c) pontjára, a 17/2022. (I. 27.) számú képviselő-testületi határozattal módosított 

Közbeszerzési Szabályzatban foglaltakra az alábbi határozatot hozza: 

 

1.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „1. ütem 29 utca útalap stabilizációja” 

tárgyú „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás keretén belül 

verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán megállapítja, hogy az eljárás EREDMÉNYES, az 

eljárás keretében beérkezett ajánlatok ÉRVÉNYESEK. 

 

2.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „1. ütem 29 utca útalap stabilizációja” 

tárgyú „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú keretmegállapodás keretén belül 

verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán megállapítja, hogy a legalacsonyabb 

ellenszolgáltatást nyújtó és érvényes ajánlatot tevő Szolnok Aszfalt Kft. (1084 Budapest Rákóczi 

Tér 3. 2/18.) a nyertes ajánlattevő.  

 

3.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete javasolja, hogy „1. ütem 29 utca útalap 

stabilizációja” tárgyú „Keretmegállapodás-útépítés, útfelújítás, kátyúzás” tárgyú 

keretmegállapodás keretén belül verseny újranyitási ajánlatkérési eljárás kapcsán a vállalkozási 

szerződést Mezőtúr Város Önkormányzata a Szolnok Aszfalt Kft. (1084 Budapest Rákóczi Tér 3. 

2/18.) az ajánlati árral megegyezően nettó 53 578 858 Ft. + 27 % ÁFA, azaz bruttó 68 045 150Ft 

összegben kösse meg. 
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4.) Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

polgármesterét az eljárásban nyertes ajánlattevővel való szerződés aláírására, és a további 

szükséges intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Herczeg Zsolt 

Határidő: összegzés kiküldését követően közbeszerzési törvényi határidő szerint 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Herczeg Zsolt polgármester, Helyben 

2. Szűcs Dániel alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal illetékes szervezeti egységei, Helyben 

6. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

7. Ajánlattevők, Székhelyén 

 

 

9.napirendi pont 

 

Bejelentések 

 

Harmat Mihályné: A képviselői keretemből a játszótérhez szeretnék egy mobilkamerát kihelyezni, 

valamint a József Attila út és a Munkácsy út sarkán lévő kicsi parkhoz is, mivel ott rengeteg szemetet 

raknak le. Erre van-e lehetőség? 

 

Herczeg Zsolt: Ehhez rendeletet kell módosítani. Ha a jogi háttere megteremtődik, akkor a képviselői 

keret erre is felhasználható.  

 

Rózsa Endre Bertalan: Több lakossági megkeresés is volt arra vonatkozóan, hogy a szélkerék nem 

működik. Tudjuk-e, hogy miért nem működik és nekünk van-e ráhatásunk erre? Mi lesz az 

energiahordozókkal a háború miatt?  

A város több pontján citromsárgával vannak kijelölve a kátyúk. Mikor várható ezeknek a kátyúknak 

a kijavítása?  

Több helyről jelezték, hogy fekvőrendőrnek a biztosítása szükséges lenne. Ezeket a fekvő rendőröket 

városi szinten kellene elosztani.  

Ahol nincs kábelvezetés, ott viszonylag záros határidőn belül megoldható-e a megrongálódott járdák 

kijavítása?  

 

Herczeg Zsolt: A szélkerékkel kapcsolatosan annyit tudok elmondani, hogy egy cégnek a 

magántulajdona lehet, azért nem megy, mert meghibásodott és erre az önkormányzatnak semmiféle 

ráhatása nincs. A jó hír az, hogy a korábbi tulajdonos, aki csődöt jelentett, attól felszámolás útján 

megvásárolták és a vevő megvizsgálta és javítható. Szűcs Lajos ügyvezető úr arról tájékoztatott, hogy 

az új tulajdonos megrendelte hozzá a javítást. Hamarosan működhet. Ebből az önkormányzatnak 

annyi haszna van, hogy évente 2-3 millió forintos adóbevétele származik évente a szélkerék 

működéséből.  

Az oroszországi földgáz beszerzés folyamatban van, és nem veszélyezteti semmi most jelen 

pillanatban. Ha ez nem így lenne, akkor a tartalékok néhány hónapig tartanak, és ha nem jön az 
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utánpótlás, akkor államcsőd. Leállnak az üzemek azon túlmenően, hogy otthon nem tudunk fűteni, 

tankolni. Ez lenne a következménye, ha a csapok elzárásra kerülnének. Ezért volt jó döntés a 

napelemrendszerek támogatása.  

A kátyúk felmérése folyamatban van. A kátyúzási feladatokra árajánlatokat fogunk majd bekérni. 

Amint megvan az elvégzendő konkrét munka, akkor a keretszerződésben szereplő három cégtől 

árajánlatokat kérünk be. Nagyon remélem, hogy ez egy hónapon belül meg tud valósulni. Az utakhoz 

az útburkolati jelek festését is megkérjük, mivel két éve nem volt. Beállunk egy két éves 

intervallumra.  

A fekvőrendőrökkel kapcsolatosan óvatos lennék, ha bárki is javasol valahová, akkor az ott lakókat 

feltétlenül meg kell kérdezni erről, mivel a gépjármű áthaladásakor dübben. Számos ilyen tapasztalat 

van már, mint pl. az I. útban, hogy ott is felszedték egy részt, mert zavarja az ott lakókat.   

Annyi járdát tudunk javítani, amennyi belefér az erre biztosított anyagi keretbe.  

 

Kötél János: Az ONCSA-i városrészen mikor kezdődnek a Telekomos munkálatok? Ezek a 

munkálatok a Kisfaludy és a Honvéd út környékét hogyan érintik, ott is a járdák lesznek felszedve 

vagy oszlopon fogják elvezetni a vezetéket?  

 

Herczeg Zsolt: Tekintettel arra, hogy a Telekomnak most van ez a nagy beruházása, ezért Szabó 

Pétert kérem meg, hogy mondjon erről pár szót. A Sugár úton az új járdának az építését az 

önkormányzat finanszírozza a kerékpárút projektből 40-50 millió forint értékben, mivel a Telekom 

előírta, hogy a vezetéket a járda alatt kell elvezetni. A többi helyen a Telekom finanszírozza ezeknek 

a járdáknak az újraépítését.  

 

Szabó Péter: Mezőtúron ilyen mértékű informatikai hálózatfejlesztés nagyon régen valósult meg, az 

egyeztetés e téren pedig folyamatos. A tervek az egész városra elkészültek, és van, ahol már 

engedélyezés alatt van, illetve megkapta az engedélyezést a kivitelezés. A Kertvárosban 

megkezdődött a tényleges beruházásnak a kivitelezése, a Batsányi úton, a Dobó úton, most pedig az 

Egri úton folyik a munka. Folyamatosan egyeztetünk, mert a munkák a járda megbontásával és 

újraépítésével járnak. A jelenlegi egyeztetések szerint Mezőtúron hálózat, illetve alépítmény építése 

kb. 30 km-es hosszúságú lesz, melyből közel 20 km-es járdaépítés valósulhat meg. A tárgyalások 

során sikerült elérni, hogy a sávos helyreállításhoz nem járultunk hozzá, mint ahogy az most látszik 

a Sugár és a Dobó úton, hiszen ezeken az utakon egy kellően jó minőségű járda valósult meg, illetve 

ennek megépítésére köteleztük a Magyar Telekomot. A Makk József útnak a burkolata a tavalyi évben 

felújításra került. Amikor ez a beruházás megvalósult, akkor a Telekom már rendelkezett bizonyos 

tervekkel. Ahhoz nem járultunk hozzá, hogy az itt megépített kapubejárókat, és az idősek napközi 

otthonánál lévő térkövet felszedjék, megbontsák. A Telekomot ennek az útnak az újratervezésére 

kértük. Kértük továbbá, hogy minden beállás előtt történjen egyeztetés és útátfúrásokkal oldjuk meg 

a vezetékek elhelyezését. Az Egri útban úgy végzi a munkát a Telekom, hogy egy részét a járda alatt 

viszi, a másik részét zöldterületen, így a járda összhangja megbomlik. Ahol a Telekom nem épít új 

járdát, azokon a szakaszon is önkormányzati segítséggel újuljanak meg a járdák. Ezeknek a 

tárgyalásoknak az egyeztetése a jelenleg is folyik, illetve arra kértük a Telekomot, hogy küldje meg 

azon terveket, amelyben részletesen látszik, hogy melyik ház előtt történik meg a bontás.  

A kátyúzással kapcsolatosan folyik a felmérés, melynek a határideje április 10-e. A Dobó út műszaki 

állapota a Telekomos munkálatok alatt tovább romlott. A helyreállítás során azt kértük, hogy a 

munkát hangoljuk össze a kivitelezővel és együtt próbáljuk a legjobb módon elvégezni. A kátyúk 

felmérése nem szünteti meg Mezőtúr város belterületén az úthibák egészét. Elsősorban az ütőkátyúk 

felmérése folyik, illetve azoknak az úthibáknak a megszüntetése, amelynek a megsüllyedése oly 

mértékű, hogy veszélyezteti eső után az ott lévő ingatlanokat, mivel a víz felcsapódik a házak falaira. 

Ilyen pl. az Akác út. A jelenlegi források szerint nem tudunk minden kátyút megszüntetni, csak az 

ütőkátyúkat, amelyek kárt okozhatnak a gépjárművek futóműveiben.  
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Harmat Mihályné: A Törő Pál út egyirányúsításra került és a gát tövében tudnak elmenni. Kérdezték 

a lakók, hogy a gát tövét és a Korsós utat össze lehetne-e valamilyen szinten útalappal kötni? Járható, 

mert el lehet menni autóval, de nem egyenes a felülete. Jó lenne megtolni vagy egy kis követ rakni 

bele. Aki lemegy ki a gátig, az ezen az úton nem jöhet vissza, át kell mennie a Korsós útra.  

A Belán úton, ahol nem érjük még el az első tanyát, nagyon jól feltöltötték az útpadkát, de annyira 

kijárták már járművek, és ott óriási lyukak vannak, hogy képtelenség rajta menni.  

 

Herczeg Zsolt: A kátyúzás kapcsán már beszéltük, hogy a Belán utat is nézzék végig. Az elmúlt évben 

nem sikerült minden hibát megcsinálni. Ezt nézzük meg, mert a költségvetésünkben még van 

pénzeszköz beállítva útjavításra.  

 

Kovács Attila: A Damjanich és a Csokonai út kereszteződésében több mint fél éve a vízmű egy 

helyreállítást nem végzett el. Szabó Péter osztályvezető-helyettes úr azt az információt adta erre, hogy 

már minden lehetőséget kihasznált azzal kapcsolatosan, hogy ezt az útjavítást szakszerűen elvégezze 

a TRV Zrt. Azt kérném, hogy valamilyen módon magasabb szinten szólítsuk meg a TRV Zrt-t. 

Tapasztaltuk ugyanis, hogy fittyet hány a környezetszennyezésre, az utak helyreállítására. Úgy 

gondolom, hogy ez nem megengedhető. Ez a hely balesetveszélyes és rosszul is van kitáblázva.  

A hídnál a felújításnál látható, hogy a régi korlátok kerülnek vissza. A műszaki tervdokumentációban 

valóban ez volt-e az előírás? Jó lett volna oda egy esztétikusabb korlát.  

A főterünkön már olyan nagy a gépjármű forgalom, hogy a SPAR-nál lakók sem tudnak parkolni a 

közforgalomnak megnyitott parkolójukban. A Városházára és a környező hivatalokban dolgozók 

autóval járnak, és ők foglalják el a lakók elől is a parkolóhelyeket. Erre keresni kellene valamilyen 

megoldást, hogyan lehetne szabályozni. Amikor 16 óra után bezárnak a hivatalok, teljesen kiürül a 

főtér. Nem azt mondom, hogy tegyük fizetőssé, de legalább valamilyen időkorlátot tegyünk ki, 

amelyet be kell tartatni.   

Jegyző úrtól még több levélre várok választ, kérem, hogy ezekre záros határidőn belül adjon 

válaszokat.  

A tegnapi képviselő-testületi ülést azért kellett megtartani, mert a pályázatot ma be kellett adni. 

Szeretném látni az MÁK-nak ezt a dokumentációját. (dr. Sebestyén Katalin bemutatta a levelet.) 

 

dr. Enyedi Mihály: Az ipari parkkal kapcsolatosan van elmaradásom, másról nem tudok. Ezt a jövő 

héten fogom küldeni.  

 

Herczeg Zsolt: Egyetértek, hogy a parkolás kapcsán egyeztetnünk kell. Itt arról kell gondolkodni, 

hogy bevezetjük-e a díjfizetést a parkolás kapcsán vagy sem.  

A TRV Zrt. vezérigazgatójával fogok egyeztetni a felmerült problémával kapcsolatosan is. 

 

Szabó Péter: A gyalogoshíd kapcsán a korlát többször is egyeztetésre került a kooperációs üléseken. 

A tervdokumentáció azt tartalmazza, hogy milyen magas korlátot kell megvalósítani a híd mellett. 

Több helyen is műszaki tartalomváltozások történnek és a hídkorlátnál az lett a döntés, hogy a 

megfelelő felületkezelés és javítás után a régi hídkorlát elemek felújítva visszakerülnek végleges 

állapotba. A korlátok a balesetveszély megelőzése érdekében lettek most ideiglenes jelleggel 

visszaállítva.  

 

Rózsa Endre Bertalan: A legutóbbi ülésen jeleztem, hogy a Ligeti tó mellett kis kancsók lettek 

elhelyezve, melyek eltűntek. Örömmel számolok be róla, hogy ezek pótolva lettek, de másfajta 

kancsóval. Köszönöm szépen.  

 

dr. Siposné Varga Ildikó: Az egészségügyi és szociális bizottság zárt ülése elmaradt szerdán. Erről a 

napirendi pontról azonban döntenünk kell feltétlenül.  
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dr. Enyedi Mihály: A jövő héten összehívunk egy rendkívüli zárt egészségügyi és szociális bizottsági 

ülést és akkor megtárgyalhatja a bizottság az előterjesztést.  

 

Herczeg Zsolt: Munkánk végére értünk, képviselő-testületi ülésünket bezárom.  

 

 

 

                                                                     K.m.f. 

 

 

 

 

      Herczeg Zsolt              dr. Enyedi Mihály 

      polgármester          jegyző 

 

 

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

 Batta Attila Viktor             Kovács Attila 

        önkormányzati képviselő                                                       önkormányzati képviselő 

 

 

 

 

 

Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

 

 

 


